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      Аннотация

    
        
          Цель работы - определить совместные экономические проекты между Россией и Китаем в области культуры, образования, туризма в период с 2015 по 2020 годы.  Задачи исследования: описать развитие совместных экономических проектов России и Китая с 1990-х гг. до 2015 г.; определить основные направления экономической деятельности России в 2015-2020 гг.; проанализировать особенности экономической деятельности Китая в 2015-2020 гг.; выявить условия успешного развития совместных экономических проектов России и Китая; определить совместные экономические проекты России и Китая в области культуры; определить совместные экономические проекты России и Китая в области образования; определить совместные экономические проекты России и Китая в области туризма. Объект исследования – совместные экономические проекты России и Китая. Предмет исследования – совместные экономические проекты России и Китая в гуманитарной сфере (культура, образование, туризм) с 2015 по 2020 гг. В работе применялись следующие методы исследования: - анализа. Применялся целью определения тенденций развития совместных экономических проектов России и Китая; - сравнения. Применялся при рассмотрении экономических проектов России и Китая в период с 2015 г. по 2020 г.; - контент-анализа. Применялся при выборе публикаций по исследуемой теме.  Основной вывод. Создание и реализация взаимовыгодных совместных экономических проектов в области культуры, образования, туризма помогает двум странам в укреплении доверия друг другу и способствует повышению экономического уровня России и Китая.
        

        
          The purpose of the work is to identify joint economic projects between Russia and China in the area of culture, education, tourism in the period from 2015 to 2020. Research objectives: to describe the development of joint economic projects between Russia and China since the 1990s. until 2015; to determine the main directions of economic activity of Russia in 2015-2020; analyze the features of China's economic activity in 2015-2020; to identify the conditions for the successful development of joint economic projects between Russia and China; identify joint economic projects of Russia and China in the area of culture; identify joint economic projects of Russia and China in the area of education; identify joint economic projects of Russia and China in the area of tourism. The object of research is joint economic projects between Russia and China. The subject of research is joint economic projects between Russia and China in the humanitarian sphere (culture, education, tourism) from 2015 to 2020. The following research methods were used in the work: - analysis. It was used to determine the trends in the development of joint economic projects between Russia and China; - comparison. Used to consider the economic projects of Russia and China in the period from 2015 to 2020; - content analysis. Applied in the selection of publications on the topic under study. Main conclusion. The creation and implementation of mutually beneficial joint economic projects in the areas of culture, education, and tourism helps the two countries to build trust in each other and contributes to increasing the economic level of Russia and China.
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